



## SPC-Core Collection

[www.project-floors.com](http://www.project-floors.com)

Mit der neuen SPC-Core Collection erweitert Project Floors das Produktportfolio um eine Serie von Hartboden-Belägen der extrem formstabilen Gattung Rigid-Core. Die einzelnen Designfliesen sind mit einer integrierten Unterlage ausgestattet, die eine deutliche Trittschallverbesserung und zusätzliche Fußwärme impliziert. Da der harte Kern das Durchdrücken leichter Unebenheiten verhindert, können die Elemente auf fast jedem Untergrund verlegt werden - so auch auf vorhandenen Keramik- oder Steinfliesen und anderen Hartbelägen. Insgesamt bietet der Hersteller 17 neue Dekore in naturnaher Stein- und Holzoptik an.

With the new SPC-Core Collection, Project Floors expands the product range with a series of hard-floor coverings of the extremely dimensionally stable Rigid-Core class. The individual designer tiles are equipped with an integrated support that ensures significant footfall-sound improvement and additional warmth underfoot. Since the hard core prevents slight bumps from pushing through, it is possible to install the elements on top of almost any substrate - also on existing ceramic- or stone tiles and other hard coverings. The manufacturer offers a total of 17 new décors in a near-natural stone- and wood look.